
Seminar konference mladih
iz krajevnih skupnosti

Šest zanimivih tem
Konferenca mladih iz krajevnih skupnosli

pri OK ZSMS Ljubljana-Šiška je v decembru
organizirala tridnevni seminar na Srednjein
vrhu, katerega nameu je bil razširiti krog
znanja mladincem in jim pomagati, da najdejo
pravo pot za rešitev problemov, s katerimi se
srečujejo osnovne organizacije mladine v KS
pri svojem delu. Seminar je bil vsebinsko zelo
pesler, saj je vseboval šest zanimivih tem, ki
so prispevale tako k obogatitvi splošnega zna-
nja posameznikov, kakor tudi k boljšemu spo-
znavanju specifičnosli, ki so značilne za OO
ZSMS v krajevnih skupnostih, hkrati pa je
predstavljal neke vrste osvežitev v poplavi
raznih seminarjev, saj je v celoti polekal kot
delo po skupinah.

Do sedaj smo bili navajeni poslušati na
seminarjih »najete« predavatelje in tako je
bila med"predavaleljem in poslušalci le ne-
formalna povezava, ki je povzročila, da mla-
dinci niso bili dovolj sproščeni in si niso
upali zastavljati vprašanj, ki so jih zanimala.
Tu pa so bili tudi sami predavatelji mladin-
ci, ki smo jih več ali manj vsi že poznali.
Tako se je razvila po vsakem predavanju
živahna razprava, kjer smo slišali mnoge
probleme, ki tarejo oziroma ovirajo mla-
dince pri njihovem delu, hkrati pa smo jih
opozorili tudi na napake, ki jih delajo.

In o čem srao se sploh pogovarjali na se-
minarju? Na plenarnem zasedanju nam je
tovariš Bojan Mikuž povedal nekaj več o
splošni ljudski obrambi in družbeni sanio-
zaščiti ter o vključevanju mladih v teritori-
alne enote. V razpravi smo ugotovili, da bi
bilo najbolje, če bi se 0 0 ZSMS vključeyale
v SLO predvsem s slalnim kadrovanjem
niladih y enote TO.

Drugi del seminarja je bil zelo naporen,
kajti zvrstilo se je kar pet različnih tem.

Tovarišica Eva Košuljandič je pripravila
lemo »ORGANIZIRANOŠT MLADIH V KS
IN VKLJUČEVANJE V KRAJEVNO SAMO-
UPRAVO«. Spoznali smo, da je potrebno po-
svetiti več skrbi mladim v krajevni samo-
upravi, vendar je delo teh delegatov potreb-
no spremljati in jih zamenjati, če svoji na-
logi niso kos. Svoje interese moî ajo mladi
uveljavljati prek komisij pri svetu KS. So-
delovati je potrebno ludi z 0 0 ZK pri KS,
pri spremljanju dela mladih komunistov, po-
tcm z družbenimi organizacijami in društvi
v KS pri organiziranju nekaterih specifičnih
akcij. Pogoj za dobro delo pa je dobro in-
formiranje prek sredstev javnega obvešča-
nja.

O naslednji temi »ORGANIZIRANJE IN-
TERESNIH SKUPNOSTI IN DELO V NJIH«
je spregovoril Brane Jakovljevič. Dejstvo je,
da so po 0 0 ZSMS organizirane interesne
dujavnosti preveč šablonsko. Potrebno je
iskati vedno nove oblike dejavnosti, tu pa
je pomembna tudi vztrajnost pri delu. Upo-
števati je treba interese in predloge vseh
mladincev, seveda če so le-ti sprejemljivi.
Aiarsikaj bi lahko izboljšali tudi s povezo-

vanjem in izmenjavanjem izkušenj med več-
jimi 0 0 ZSMS.

Ker je stabilizacija še vedno najpomemb-
nejša tema smo se o njej pogovarjali tudi
na seminarju. Uvodna razmišljanja o tem,
kako se mladi vključujejo v stabilizacijska
prizadevanja, je podal Zdravko Fic. Še ved-
no si nismo na jasnem kako najučinkovitcje
izvajati stabilizacijo, posledica tega pa so
razni ncprimcrni predlogi in akcije (npr.
skrajšanje maturantske ekskurzije). Naš pri-
spevek k stabilizaciji bo v smotrnem varče-
vanju, čuvanju družbene lastnine, zbiranju
sekundarnih surovin in organiziranju lokal-
nih mladinskih delovnih akcij.

Ker vodstvom 0 0 ZSMS primanjkuje
znanja q vodenju sestankov, nam je Branko
Frankovič povedal nekaj več o tem v okviru
svoje teme »SKUPINSKA DINAMIKA IN
VODENJE SESTANKOV«. Rečeno je bilo,
da se je potrebno na sestanke temeljito pri-
praviti, pri vodenju pa naj se člani pred-
sedstva menjavajo. Sestanke je treba voditi
demokratično.

V okviru teme »POSREDOVANJE PRO-
GRAMOV V KS IN SIS«, ki jo je podal to-
variš Miha Šipec, smo ugotovili, da financi-
ranje 0 0 ZSMS v KS še ni rešeno, zato se
mladina zateka k samofinanciranju v raznih
oblikah.

Kot razvedrilo po napornem dnevu je
sledil družabni večer s kratkim zabavnim
programom, ki se je nadaljeval s plesom.
Zadnji dan seminarja so na skupni konfe-
renci osnovne organizacije ZSMS iz KS
uskladile programe delovanja.

Organizacija seminarja je bila dobra, po-
strežba na Srednjem vrhu ravno tako, edi-
no, kar smo pogrešali, pa je bila tema o
aktualnih političnih dogodkih.
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